

分段式自动送料油压裁断机

Sectional feeding Precision Hydraulic Cutting Machine

HG-B50T, HG-B60T, HG-B80T, HG-B100T, HG-B120T, HG-B150T, HG-B200T

适用于裁切海绵、EPE珍珠棉、EVA、隔音棉等片料的自动送料裁切。

Used for die cutting sponge, EPE, EVA, sound-proof cotton etc. sheet materials.



特点：

- > 双油缸，四柱加上平衡连杆的自动平衡结构，保证每个裁断位置、裁断深度完全相同。
- > 裁断板下压接触裁刀时自动慢切，使裁断最上层与最下层没有尺寸误差。
- > 冲程特有设定构造，配合裁断刀及裁断高度，使冲程调整简单、正确。
- > 可适用多层或单层卷材和片材。
- > 自动分段裁压，工作效率比手工提升三倍。

Features:

- > Auto-balance structure of double-cylinder, four-column and selfbalance connecting rod, makes sure equal pressure in any working area.
- > Slow down when the cutting die touches material, to confirm the precision between upper and bottom for thick materials.
- > Stroke adjustment device, makes stroke simple and correct to adjust with cutting die, cutting board and materials.
- > Suitable for single-layer or multi-layer sheet or roll materials.
- > Auto section cutting, picking faster 3 times than hands.